
Bestyrelsesmøde nr. 4 onsdag d. 14/08 2024 kl. 17:00 
 
Hvor:   Klublokalet 
Deltagere:  Torben Snowman, Morten Chr. Hansen, Jakob Posselt, Kjeld Olsen 
Afbud:  Gitte Bille 
 
 
REFERAT 
 

1. Administration/diverse 

• Regnskab: Følger budgettet. Dog en del udgifter, som endnu ikke er afholdt. Det 
aftaltes, at vi begynder at hensætte 25.000 kr årligt til udskiftning af 
spinningcykler. Hvis økonomien ikke hænger sammen, må 
spinningskontingentet stige. 

• Webshop åbnes senest 19/8. Shoppen er lavet om, så det kun er egne 
produkter. 

• Sponsorer løber ud i 2024 
o Car People – Torben spørger Per Lunderød om at tage kontakt 
o Vega – Jakob spørger Preben om at tage kontakt 
o Nørregaard, Snowcon og Andreassen – Torben spørger 

 
2. Cykel træning/holdture/spinning/styketræning 

• Arresø Rundt mandage – Rene og Rie har meldt fra som styrmænd. Torben 
laver opslag på Facebook og efterlyser nye styrmænd. 

• Ellers kører øvrige ture og træninger fint. 
 

3. Lokaler/spinningcykler 

• Torben har haft møde med projektlederen fra kommunen. Og efterfølgende 
møde med projektleder/entreprenør i klublokalet. Det er aftalt, hvad der skal 
laves, og det forventes færdigt inden vintersæsonen. Lige nu har der været 
tavshed, grundet sommerferie. Torben rykker snarest for en tidsplan. 
 

4. Vintercup 2025 

• Henrik Aaen’s forslag om at vi står for yderligere en afdeling i Tisvilde hegn er 
drøftet med Per L og vi kører. Det forventes at der skal et minimum af hjælpere 
til dette løb 5-8. 

• Vi fortsætter som hidtil med at være vært for sidste runde 
 

5. Nyt fra Tri-afdelingen  

• Der har været stille, bortset fra stævneaktiviteter fra enkelte medlemmer. 
Svømmetræningen overvejes ændret til kortere tidsrum i den kommende vinter. 
 

6. Stålmanden 

• Opslag på hjemmesiden. Foreløbig 16 tilmeldte (dækker 14 heldags). Vi skal 
bruge 26-28 hjælpere. Aftalt at Torben sender SMS til samtlige medlemmer 
lørdag. Øv at der ikke er flere der melder sig efter opslag og rykker. 

• Der er vejarbejde i Melby og ved Stålværket. Ifølge DGI via Halsnæs Kommune 
skulle arbejdet være færdigt ugen før Stålmanden 

• Styrmænd på Stålmanden bliver Kjeld Olsen og Henrik Aaen Petersen, da 
Torben er forhindret. Disse 3 holder møde i uge 34 og samler op/overdrager 
 
 



7. Foreningen Stærk Løft er flyttet ind i Teatersalen 

• Stærk løft har fået tildelt halvdelen af Teatersalen. Torben har haft et kort møde 
med deres formand og drøftet samarbejde. Bestyrelsen besøgte lokalet og 
aftalte skitse for samarbejdsaftale med Stærk Løfts formand. De får vores ben-
pressermaskiner ind. (er sket). Torben udarbejder en samarbejdsaftale 
/lånebevis mellem klubberne Vi har fået lov til at benytte deres maskiner. Det 
betyder vi får næsten ryddet styrketræningsområdet. Så vi får en løsning på 
løbebånd til Tri, idet der så er plads til et løbebånd her og evt. to. 
 

8. Spinningcyklerne  

• Vi drøftede atter behovet for kontrol og vedligehold. Torben har snakket med 
Lars, men en action plan mangler. Torben snakker med Lars igen, og foreslår en 
dag i efteråret, hvor der indkaldes cykelkyndige (som vi jo heldigvis har en del af 
i klubben) til at hjælpe med at gennemgå cyklerne. Tidspunkt skal være i 
bunden af september/start oktober inden vintersæsonen starter. 

 
9. Sommerfest 29. august 

• Den endnu ikke endeligt fastlagte sommerfest i august flyttes.  

• I stedet bliver det i forbindelse med afslutning af udendørs 5. oktober. Vi 
snakker med ’Kram’ på havnen og satser på et arrangement med lidt spisning 
efter den afsluttende sidste officielle udendørs cykeltur.  

• Vi spørger Gitte, om hun vil snakke med Kram 
 

 
10. Næste møder  

• Onsdag den 11. september Kl. 17.30 i klubben, hvor vi bl. a. skal drøfte:  

• 1. Afslutningsarrangement for sommersæsonen (5. oktober) 

2. Planer for vintersæsonen. 

• Onsdag den 19. november Kl. 19.00 i klubben 


